
Referat fra Central BOP møde den 1. november 2016, kl. 16:00 – 18:00 
 

1. Velkomst v/formanden. 

 

2. Opfølgning på udestående  punkter fra tidligere referat af d. 23/8 2016: 

a. Velfærdsteknologi i kommunen – information fra inspirationstur til Odense: 

Meget inspirerende, mange mulige tiltag. Inden Dragør kommune kører et 
pilotprojekt på de enkelte velfærdsteknologiske tiltag, som vælges ud, er 

det nødvendigt at klarlægge, om der er evidens for at beskrive og 
igangsætte en proces. Derfor tages beslutningen om, hvilke tiltag der 
muligvis skal rulles ud i Dragør kommune, ud fra de resultater, der opnås i 

Odense. Det er således principperne om indførelse af velfærdsteknologi, 
implementeringen kobles op på. Thyra kommer med et oplæg vedr. 

velfærdsteknologi ved næste BOP møde. 

b. Nyt fra SSU – opfordring fra SSU til punkter på kommende temamøde: 
Opfølgning ved næste BOP møde. Dialogmødet med Bop finder sted 4. maj 

2017 klokken 17:00. 
 

3. Meddelelser fra centerlederen: 

 Feedback på UTH system og brugervenlighed: Pårørende i BOP vil 
forsøge at indberette en UTH og derefter give feedback på, hvordan 

oplevelsen er ved at indberette. Der evalueres ved næste BOP.  Der 
sendes vejledning med dette referat til Helle og June, som laver en 

proceskonfirmering. 

 Information omkring budget: Thyra informerer omkring budgetforliget. 

Råderum/effektivisering. Puljemidler/værdighedsmilliard fastholdes frem 
til 2019.  
 

4. Nye punkter ved formand: 

a. Lokal BOP – hvad skal den gode arbejdsproces være i forhold til Lokal 

BOP?: Pårørende repræsentanter fremfører forslag vedr. dette ved næste 
møde 

b. Hvordan skal Lokal BOP understøtte central BOP: Pårørende repræsentanter 

fremfører forslag vedr. dette ved næste møde 

c. Hvad skal central BOP beskæftige sig med?: Pårørende repræsentanter 

fremfører forslag vedr. dette ved næste møde. 
 

5. Evt. 

a) Kan Engbladet få liv på en anden måde end det gør nu. 

Der sendes spørgeskema ud til alle beboerne om, hvorvidt de ønsker 

Engbladet 1 x om mdr. Medlemmerne fra pårørende rep. drøfter dette ved 
næste møde. 

b) Kan der gives et signal fra køkkenet ud til afdelingerne, når maden er klar 

til afhentning- der tales med køkkenet om dette. 

 

6.  Gennemgang af referat fra dagens møde. Godkendt. 

 

7. Forslag til møderække i 2017: 2/2, 3/5, 6/9, og 6/12 kl. 16-18. Godkendt. 


